
 

 
 
Diumenge 5 de febrer vam realitzar la presentació del 

Ramon Riera, candidat de Junts per Torrelavit, a les 

eleccions municipals del pròxim 28 de maig. 

 

Per aquest acte el candidat Ramon Riera va estar 

acompanyat per un gran nombre de veïnes i veïns del 

municipi i un convidat de luxe, el també candidat a 

l'alcaldia de Barcelona, Xavier Trias. 

 

Va ser un acte preparat per tenir un to amistós i familiar, 

en el que els assistents i els membres del grup vam 

poder xerrar i compartir 

punts de vista, mentre que 

en ambdós candidats van 

passar per totes les taules 

i grups de gent per 

intercanviar opinions, tant 

de Torrelavit com també de 

Barcelona. 

 

Els dos alcaldables van 

adreçar unes paraules breus, en els que Xavier Trias va 

destacar el fet que "Barcelona ha de ser una ciutat 

que col·labora amb tots els pobles i ciutats de 

Catalunya", i la voluntat de tornar a trobar més pobles 

que tinguin un projecte clar de futur, en aquest punt, va 

adreçar-se al Ramon per lloar el seu lideratge i la seva 

valentia per tornar a presentar-se a l'alcaldia i va acabar 

desitjant-li tota la sort per a les pròximes eleccions. 

Després va venir el torn del Ramon, que va fer un 

discurs des d'un vessant més personal, on va expressar 

la voluntat de tornar a ser l'alcalde de Torrelavit. 

Fent un balanç de com aquests quatre anys a l'oposició, 

han servit per aprendre. L'acte de presentació del 

candidat serveix, normalment per presentar a la 

persona, qui és, la seva professió, etc. però en aquest 

cas, no ho ha vam considerar necessari, tot i sí que el 

Ramon va explicar els motius que l'han portat a tornar 

a presentar-se; el motiu principal és, com ell mateix va 

dir "Tinc ganes de tornar a tenir projecte per 

Torrelavit, i que Torrelavit tingui un projecte, que 

torni a ser referent a la comarca i al país" i va 

destacar un dels pilars en el que s'enfoca aquest nou 

projecte que és el de 

l'empatia, citant-lo: "Tenim 

ganes de tornar l'empatia, 

per continuar escoltant-

vos a tots, els neguits, les 

il·lusions i els problemes 

i donar-los-hi resposta i 

poder-ne parlar de tu a 

tu". 

 

Completava el seu discurs animant a la tothom "que 

tingui ganes de treballar i dedicar temps al poble 

que ho faci, i dir-vos que des de Junts per 

Torrelavit, escoltarem totes aquelles persones que 

tinguin necessitats i propostes". I no va voler acabar 

l'acte sense agrair a tots els membres del grup per la 

feina feta aquell dia, i també, durant aquests quatre 

anys així com un reconeixement especial per a la seva 

família, ja que en massa ocasions, són les que reben 

les conseqüències i pel seu suport incondicional durant 

tots aquests anys. 

M'AGRADARIA TORNAR A SER EL TEU ALCALDE, M’HI AJUDES? 
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En les recents inaugurades obres de remodelació de 

l’espai exterior de la zona esportiva, on s’han instal·lat 

la pista de pàdel i la cal·listènia, s’ha reordenat també 

la zona de l’aparcament del pavelló poliesportiu, on s’ha 

aprofitat per encabir-hi, mai millor dit, una zona 

d’aparcament d’autocaravanes, per anomenar-ho 

d’alguna manera. 

 

El món de les 

autocaravanes, en ple 

augment del seu ús, molt 

especialment d’ençà de la 

pandèmia de la COVID 19, 

ha esdevingut un motor 

turístic important a tot el 

país, fet que ha comportat 

que molts municipis hagin 

adaptat zones d’aparcament 

per tal d’afavorir el seu ús i 

d’atraure aquest tipus de turisme al territori. 

 

La construcció d’aquesta zona d’aparcament a 

Torrelavit hauria de ser 

motiu per estar contents, el 

problema ve quan ens hi 

acostem i veiem el que 

realment s’hi ha fet.... 

 

L’equip de govern de 

l’Ajuntament de Torrelavit, 

ha decidit apostar per captar 

aquest tipus de turisme 

construint 2 places 

d’aparcament !!! Realment 

aquesta és una aposta de 

futur? Realment així és com volem obrir les portes als 

turistes que apostin per visitar el nostre poble?  

 

Només fa falta donar un tomb pels nostres pobles 

veïns, i no parlem de Sant Sadurní que per les seves 

dimensions té una realitat diferent, per veure que el que 

aquí s’ha fet és totalment insuficient i un sense 

sentit. Podem observar que molts caps de setmana, 

aquestes àrees d’autocaravana donen servei a 5 i 6 

vehicles simultàniament, cosa que ja d’entrada fa que 

la de Torrelavit sigui insuficient i poc atractiva pels 

visitants. 

 
 

La creació d’aquesta zona 

d’autocaravanes ha 

comportat una inversió 

econòmica per tal 

d’instal·lar els servies 

necessaris per aquest 

vehicles i adaptar la zona, 

una mala inversió si tenim 

en compte el número 

d’usuaris als que estarà 

destinada. 

 

Des de Junts per Torrelavit 

defensem la creació d’un espai destinat a aquests 

vehicles, però pensem que s’hauria d’haver buscat un 

millor emplaçament, que facilités la creació de més 

places d’aparcament, fos 

més atractiu per als seus 

usuaris i en definitiva 

justifiqués la inversió 

realitzada. 

 

Novament veiem en la 

gestió de l’Equip de Govern 

de l’Ajuntament de 

Torrelavit una falta 

d’estudi en els projectes a 

executar. 

 

Novament veiem en la gestió de l’Equip de Govern de 

l’Ajuntament de Torrelavit una falta important de 

planificació. 

 

Novament veiem en la gestió de l’Equip de Govern de 

l’Ajuntament de Torrelavit una falta de visió de futur.

TORRELAVIT EN MINIATURA (CAPÍTOL II): ZONA D’AUTOCARAVANES? 

Zona d’autocaravanes de Torrelavit (2 places) 

 
Zona del Pla del Penedès (més de 10 places) 



 

En el ple extraordinari celebrat el passat 3 d’octubre de 

2022, es va aprovar per unanimitat dels regidors 

assistents el Projecte executiu de la xarxa de calor 

alimentada amb biomassa, amb un import total de 

464.663,27 € iva inclòs, i que ha de servir per substituir 

el gas natural que alimenta els equipaments municipals 

–pavelló, escola, llar d’infants i ajuntament- per 

biomassa, amb un doble objectiu: la reducció dels 

costos de consum i la reducció d’emissions de CO2 a 

l’atmosfera. La previsió és executar-lo en dues fases 

diferenciades. 
 

Aquest projecte va néixer l’any 2017 quan des de 

l’equip de govern d’aleshores, Junts per Torrelavit, va 

apostar per tirar endavant aquest canvi, redactant-se el 

projecte executiu de la primera fase (pavelló, escola i 

llar d’infants) per part de la Diputació de Barcelona i es 

va presentar davant el Consell Comarcal de l’Alt 

Penedès perquè fos inclòs en l’operació Penedès, 

municipis compromesos amb la sostenibilitat, 

cofinançada pel PO FEDER de Catalunya 2014-2020, 

eix prioritari 4, juntament, amb el projecte de substitució 

de les llumeneres existents per leds. Ambdós projectes 

tenen concedida subvenció Feder. 
 

Malauradament, tot i disposar del projecte executiu 

complert, l’equip de govern actual ha decidit 

executar únicament la primera fase, sense que es 

conegui la previsió d’execució de la segona, el que 

considerem una decisió perjudicial per l’interès general, 

en primer lloc, per l’augment del cost del gas que tots 

coneixem i que es podria evitar si s’executés en el seu 

conjunt i en segon lloc, perquè si es posposa molt de 

temps, el projecte aprovat haurà quedat desfasat, i 

haurà de contractar-se novament la seva actualització. 
 

En aquest sentit, Junts per Torrelavit ja va fer notar a 

l’equip de govern mitjançant la formulació d’un prec en 

el ple ordinari celebrat el mes de maig de 2022 

l’execució de la totalitat del projecte, tenint en compte 

la possibilitat de demanar la subvenció corresponent 

dins el Programa sectorial de Renovables 2030 aprovat 

per la Diputació de Barcelona que permetria 

complementar la subvenció ja concedida pel Feder, 

reiterat en forma de pregunta en el ple celebrat el 

passat 23 de gener de 2023 i que encara no ha tingut 

resposta. 
 

De confirmar-se les intencions de l’equip de govern, 

ens trobarem davant d’una altra oportunitat 

perduda que perjudicarà els interessos econòmics del 

municipi provocada per la manca de visió de futur i de 

priorització de projectes de l’actual equip de govern.

 

 

 

En el darrer semestre de l’any 2022 s’ha celebrat dos 

plens ordinaris -25/07/22 i 24/10/2022- en els quals 

hem formulat 40 preguntes i 9 precs, en relació a les 

actuacions de l’equip de govern –ERC i VIT- de 

l’Ajuntament. Entre d’altres hem preguntat per l’estat 

actual del POUM, la situació dels pous municipals 

d’aigua i la falta de resposta a una instància signada per 

més de 200 veïns en relació a l’increment de la taxa 

d’escombraries. 
 

D’entre els precs destacaríem l’efectuat per tal que 

l’equip de govern vetlli pel compliment de les normes 

que tenen a veure amb els vehicles municipals i evitar 

multes com la que ha arribat per no tenir l’ITV en vigor, 

la petició d’arrengament de l’obstacle que dificulta el 

pas de vehicles a la cruïlla de la plaça del C/Molí pujant 

cap al C/del Bosc, l’ampliació del número de càmeres 

de seguretat de vigilància previstes en les entrades del 

municipi i la petició d’estudi de compra d’un terreny a 

les Hortes per habilitar-hi aparcament i millorar la 

mobilitat dels veïns del C/De la Font. 
 

Podeu consultar la totalitat de les preguntes i precs 

formulats consultant les actes de cada ple disponibles 

al següent enllaç: 

https://www.torrelavit.cat/ajuntament/ple-municipal. 

LA NOSTRA ACTIVITAT 

PROJECTE EXECUTIU DE LA XARXA DE CALOR ALIMENTADA AMB BIOMASSA 



 

 

Durant la darrera legislatura, la regidoria encapçalada 

pel Sr. Víctor Climent va treballar intensament perquè 

entre altres millores, es pogués fer la potabilització de 

l'aigua mitjançant el diòxid de clor (ClO2 ) en lloc del 

procediment tradicional amb clor (Hipoclorit sòdic  

NaOCl) 

 

Aquest procediment ofereix avantatges substancials 

com la seva millor capacitat de desinfecció, la millor 

rapidesa d'acció, una menor alteració del gust, una 

excel·lent capacitat de neutralitzar olors, un cost més 

econòmic gràcies a les seves baixes dosis d'utilització, 

fàcil de neutralitzar i esbandir la qual cosa minimitza el 

risc de contaminacions...  

 

Millores importants que possibiliten també, gràcies a la 

millora del gust, la utilització d'aquesta aigua per beure 

enlloc de l’embotellada, reduint d’aquesta manera els 

envasos de plàstic ... 

 

No va ser fàcil la tasca per convèncer les 

administracions de la Generalitat i la Diputació de 

Barcelona perquè validessin aquest canvi, però 

finalment no només van donar-hi llum verda, sinó que 

la Diputació de Barcelona va subvencionar amb 

18.000,00 € el cost la inversió que calia fer per 

implementar aquest nou sistema de potabilització. 

 

 

 

Un cop entrat el nou govern, el Sr. Climent va continuar 

vetllant perquè es duguessin aquestes inversions i a 

finals del 2019 la inversió estava feta. 

 

La sorpresa va ser veure que no entrava en 

funcionament per uns suposats problemes informàtics. 

Fins i tot mesos després, en sessió plenària, des 

de l'alcaldia, preguntada per la qüestió, es va 

informar que el sistema ja havia entrat en 

funcionament i que la gent ja notava els canvis que 

això suposava... informació, que un cop contrastada, 

vàrem poder constatar que no era certa i que el nou 

sistema no havia entrat mai en funcionament encara. 

 

Finalment i després de molta insistència per part del 

nostre grup de Junts per Torrelavit, a finals de 

novembre se'ns informava que ja s'havia posat en 

marxa el nou sistema de cloració cosa que hem pogut 

constatar i celebrem. 

 

No obstant això, no s'ha fet cap difusió d'aquest canvi 

ni de les importants millores que suposa.  

 

Des del nostre grup vàrem demanar que s'informés i 

s'expliqués aquest canvi a tots els veïns i veïnes, cosa, 

que a aquestes dates encara no s'ha fet. Ni en el Cep, 

ni en el Torrelavit Informa, ni en les xarxes socials...ni 

enlloc… Per què?

 

 
 

Si vols estar al corrent de la nostra tasca a l’Ajuntament de Torrelavit, pots seguir-nos al nostre canal de 
Telegram, mitjançant el següent enllaç o bé utilitzant el codi QR. 

 
https://t.me/JuntsperTorrelavit 

 

UNA MILLORA, MOLT IMPORTANT, QUE NO T’HAN EXPLICAT 


